
Referat styremøte 26.10.2023 

Tilstede: Anne Lise Storkjørren, Heidi Linnerud, Mette F. Ystrøm, Anne-Mari Myrèn,Yvonne 

Haglund og Camilla Rødland 

Frafall: Bettina Myrèn og Karianne Hasselgård-Sande 

 

63/23 Godkjenning av referat 

- Ok 

64/23 Økonomi 

- Har nå tatt av sparekonto for å dekke utgifter. Men det er ikke avskrekkende.  

- 365 medlemmer 

65/23 Evaluering Hundens Dag 

- Vi kom oss gjennom, tross få frivillige til å hjelpe til. Stor takk til de som stiller opp! 

Gruppeleder fremmer ønske om at flere fra styret stiller opp når det arrangeres slike 

arrangement.  

- Følgende spørsmål kommer opp undervesi; Er det mer mas enn hygge å holde slike 

arrangement? Er det verdt det? Bør det arrangeres bare annenhvert år? Flere mener 

det er viktig å ha slike arrangement for å vise oss frem og rekruttere flere medlemmer. 

- RIK-gruppa hadde en flott oppvisning som trakk publikum. 

- Det burde vært rigga høyttaleranlegg fra start, og en konferansier skulle vært på plass 

og forberedt før selve dagen. 

- Den innleide underholningen, Marianne Mehti, svarte ikke helt til forventningene. 

- Alle aktiviteter var raskere gjennomført enn først antatt, så arrangementet var tidligere 

ferdig enn det som var opplyst i arrangementet på FB 

66/23 Trenger vi hjemmeside? 

- Sånn det er pr i dag mener styret at vi kan bruke FB-sida vår som hjemmeside. Det 

koster altfor mye for den hjemmesida vi har pr i dag, og den er altfor tungrodd. Mette 

sier opp den avtalen vi har der fra neste hovedforfall, og vi tester ut det å bruke kun 

FB-sida vår som infokanal utad. 

67/23 Instruktørmøte 

- Det var et godt møte med instruktørene, hvor alle som møtte fikk uttale seg og mene 

noe om det meste. Camilla skrev referat og har lagt ut det på instruktørenes 

internside.  

- Styret går inn for at hovedinstruktørene får 300,- pr time pluss kjøring pr kurs, så 

lenge klubben ikke går i minus. Hjelpeinstrutører vil få 150,- pr time pluss kjøring. 

- Heidi L. kommer nå med forslag om instruktørsamling, og tar tak i dette. 

 



68/23 Kurs 

- Anne-Mari etterspør kurs på den interne sida til instruktørene. 

- Blodsporkomiteen skal ha møte 08.11.23 for å planlegge neste års kurs. 

69/23 Gressklipping/snømåking 

- Camilla tar kontakt med Sogneselskapet ang muligheten for å returnere snøfreseren, 

da vi ikke har medlemmer som ønsker å måke på dugnad. 

- Camilla avtaler vinterservice på klipperen 

- Anne-Mari har gjort avtale med Måke-Knut om at han måker som han har gjort 

tidligere år. 

- Klubben må vurdere alternativer til gressklippinga da vi ikke har medlemmer som 

ønsker å bruke tid på å klippe, da det fort går 4 timer for å gjøre den jobben. Camilla 

legger ut en meningsmåling på FB-sida vår med div alternativer, og disse taes opp 

som sak på neste styremøte. 

70/23 Belysning 

- Eirik Kaatorp ønsker å sponse klubben med lamper for å bedre belysningen på 

området vårt.  

- Fosser Elektro har gitt en pris på 18750,- inkl moms for jobben, og dette går vi for. 

- Camilla har gjort avtale med Fosser, og de utfører jobben i første halvdel av 

november. 

71/23 Eventuellt 

- Mette fremmer behov for en office-lisens. Hun kjøper dette. 

- Heidi jobber med å få tak i utstyr til bruksen, og Anne-Mari sjekker opp og kjøper inn 

det som trengs av apportbukker.  

- RIK-stevne er 12. nov. Der taes det 500,- i startavgift. Styret lurer på hvordan 

budsjett/regnskap ser ut, da vi ikke har blitt tatt med på planlegging av dette. Heidi L. 

sjekker opp i dette.  

- Det fremmes et ønske om å legge ut på FB-sida vår gåturer i sentrum. Dette kan 

selvfølgelig alle som ønsker gjøre       

 

 

Neste styremøte torsdag 23.11.2023 kl 18.00 

 

31.10.2023 

Camilla Rødland 

 


